
Zápis z 1. zasedání Školské rady Gymnázia Plzeň,   

Mikulášské nám. 23, 

konaného dne 20. prosince 2017 
 

Přítomni: 

Ing. Pavla Janovská      

Ing. Ladislav Rous 

JUDr. Marcela Krejsová   

Mgr. Zdeňka Špiclová     

Mgr. Ivan Tafat          

 

Omluveni: 

RNDr. Jana Soukupová     

 

Hosté: 

Mgr. Petr Mazanec 

Ing. Miroslav Radotínský 

 

Program: 

1) Zahájení, schválení programu jednání, formální záležitosti zasedání školské rady 

2) Volba předsedy školské rady 

3) Diskuze 

4) Závěr 

 

Školská rada byla svolána ředitelem školy Mgr. Mazancem a v následujícím funkčním období 

bude pracovat ve složení: 

 Ing. Pavla Janovská – zástupce rodičů a zletilých studentů 

 Ing. Ladislav Rous – zástupce rodičů a zletilých studentů  

 JUDr. Marcela Krejsová – zástupce zřizovatele 

 Mgr. Zdeňka Špiclová – zástupce zřizovatele    

 Mgr. Ivan Tafat – zástupce pedagogů         

 RNDr. Jana Soukupová – zástupce pedagogů         

 

ad 1) 

Školská rada na úvod jednomyslně přijala program jednání přednesený ředitelem školy 

Mgr. Mazancem, který rovněž shrnul základní informace o fungování školské rady na 

gymnáziu. Poté Ing. Rous seznámil přítomné členy školské rady s její činností v uplynulém 

funkčním období. 

 

ad 2) 

Po navržení kandidáta proběhla volba předsedy školské rady. Volba byla provedena 

aklamací. 

Předsedou školské rady byl jednomyslně zvolen Ing. Rous. 



 

ad 3) 

Následně proběhla diskuze ohledně problematiky 3. a 4. etapy výměny oken v budově školy. 

Po přesunu prostředků u zřizovatele by se tyto dvě etapy měly spojit do jedné a proběhnout 

v roce 2018. Ředitel školy bude jednat s dodavatelem o této změně. 

Následně si členové rady prohlédli doposud vyměněná okna. 

 

ad 4) 

Předseda školské rady ukončil jednání v 17,00 hod.  

 

 

 

V Plzni dne 20. prosince 2017                                         Zapsal:  Ing. Rous 


